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一、 特点

欢迎您选择这款蓝牙无线键盘， 键盘采用蓝牙无线详抬扣剪儿脚
按结构， 铝部i带汜选的输入呤． 内霆聚合物锤电池 ， 充电指
式， 可多次充畴环使用. 10分钟无妆键按下自动进入睡眠状态 ，

耗电极小， 有超长的续航时同

二、对码连接说明

畦戏键粒前， 必邸称的罚反呾郎褂职f觐迫妥 连
接成功后 ， 以后使用过程中不用童新连接．

桉赈下而的圈示肥蕾霾许椿刊患的平板电篇设督上．

1. 键盘的电源开关到ON.
2.按住Conne暹3秒， 出现篮灯闪烁．

3. 打开iPA凶9设置－－蓝牙， 找到Bluetooth Keyboard, 点击连接愧密码连蹈．
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三、快捷键
Fn+功能组合键 ， 按住Fn键 ， 可以输入锦需卜的蓝色字符，

或控制镜锦卜的蓝色按键．

仑主屏幕／退出 田 上一曲

Q 搜索

日全选

O 复制

苍粘贴

北剪切

•n 播放甩i停

田 下一曲

呵－ 音量调低

呵＋音量调高

Fn 功能组合键

恤关闭屏幕

卷语言切换

匡］软键盘开关

输入法切换

四、 指示灯

P ower LED: 键盘开机时，此LED亮1- 2Sec后自动熄灭；
Charge LED: 此LED亮时键盘处于充电状态， 充满后自动熄灭；
BTLED: 此LED闪亮时谑盘处于连接状态， 连接后自动熄灭；
CAPS LED: 此LED亮时键盘字母由小写切换至大写．

安攘说明

10S系统： contral+空格键

一、 充电说明
1. 第一次使用时， 请至少充电6小时后再使用键盘 以后当电池电

量低，充电时请至少充电2小时以上

2.CHARG也色指示灯闪烁时说明电池电量低 ， 请及时充电
CHARGE红色指示幻常壳时说明电池止仕允电中．

3.l请按卜图正确连接充电线到键盘

故障排除

如果你的键盘不能正常工作时；
1请确邸尔的电脑监牙功能已启用．

2. 键盘独仕距离电脑10米范围之内．

3输入的连接密码是否正确．

4键盘内置电池电量过低时话给键盘充电

5如果键盘不能与平板电脑配对洋持节斥对成功后，仕义字输入
过程中出现打字延时或者字母连打， 请按以下步骤操作：

--删除平板电脑蓝牙选项里的所有蓝牙设备
--关闭平板电脑上的蓝牙功能选项
一一重新启动平板电脑
--键盘与平板电脑再次进行连接

产品规格

1)独半抢刮： 2.4GHz频段

2)工作电压： 3.7VDC (内置聚合物捚电池）

3)工作电流： <SmA 

4)待机电流： 1.0mA 

5)睡眠电流： <0.25mA 

6)传输距离：最远10米

型号：IH-IP2140B



Model:IH-IP2140B



FCC STATEMENT :

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following

two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and

(2) This device must accept any interference received, including interference that may

cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for

compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B

digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide

reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not

installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to

radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a

particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or

television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the

user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following

measures:

　 Reorient or relocate the receiving antenna.

　 Increase the separation between the equipment and receiver.

　 Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the

receiver is connected.

　 Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device

can be used in portable exposure condition without restriction.
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